
Svar Interpellation ”Utveckling av kommunens familjecentral” som är ställd av Thomas Ekblom 
Nystart Enköping 

Jag vill börja med att rätta det NE påpekar avseende att vår familjecentral inte är samlokaliserad med 
någon av de samverkansparter som rekommenderas.  

NE deltog i det besök som genomfördes vid Öppna förskolan och vi alla fick information om den 
samlokalisering som idag finns och uppfyller de rekommendationer på basverksamheter som ska 
ingå. 
De parter som rekommenderas är fyra basverksamheter 

• mödrahälsovård (oftast i form av barnmorskemottagning) 
• barnhälsovård 
• öppen förskola 
• förebyggande socialtjänst. 

Samtliga dessa delar ingår idag i vår Familjecentral. Vi har tillgång till den öppna förskolan med dess 
personal, sjuksköterska från barnavårdscentralen, barnmorska från mödravården samt kurator från 
socialförvaltningen 

Svar på de riktade frågeställningarna 

1. Finns det en informationsbrist mot politiken och medborgare om vad för nytta familjecentralen 
ger?  

Svar: Nej 

2. Hur många besökare är rimligt att en enda Öppen förskola ska kunna ta emot?   

Svar: Så många som lokalerna anpassade till 

3. Hur kan vi ytterligare förbättra samverkan mellan Socialförvaltningen och Utbildningsförvaltningen 
för att nå målgruppen för familjecentralen?   

Svar: Utbildningsförvaltningen och Socialförvaltningen har startat upp ett samarbete för att bättre 
sprida kunskap och nå ut till så stor del av målgruppen som möjligt. Vi ser inte att vi behöver göra 
något ytterligare innan vi utvärderat den första insatsen. NE sitter även på ordförandeposten i 
Socialnämnden vilket borde bidra till en bra bild det aktuella läget. 
 

Magnus Johansson 

Ordförande Utbildningsnämnden 


